
Obec Oborná 

ZÁPIS 

zasedání číslo 16 Zastupitelstva obce Oborná 

konané dne 5. 3. 2025 v Obecní úřad Oborná od 18:00 hod. 

Doba jednání: 18:00 - 19:26 

Přítomno: Anna Fischerová, Miroslav Chudoba, Jitka Hoffmannová, Zdeněk Kuspiš, Libor 

Pospíšil, Bc. Jan Polák, Michal Sulkovský, Alena Unverdorbenová 

Omluveni: Josef Klimeš 

Neomluveni: 

Předsedající: Anna Fischerová 

Zapisovatel*: Simona Steigerová 

Ověřovatelé zápisu: Zdeněk Kuspiš, Jitka Hoffmanová 

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu. 

O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky. 

1. Kontrola usnesení 

blok 1-2 

Zasedání zahájila starostka obce paní Anna Fischerová. Informovala, že program zasedání byl zveřejněn 

na úřední desce, webových stránkách obce a poslán na emaily občanům. 

Zastupitelé veškeré materiály k dnešnímu jednání dostali v elektronické podobě a byly projednány na pracovní 

schůzce. Konstatovala, že zastupitelstvo je v usnášení schopném stavu. 

Navrhla, že při diskuzi, kdo bude mít připomínku, námitku, názor, nechť zvedne ruku a vyčká až mu bude 

uděleno slovo a to z důvodu, abychom se nepřekřikovali, zapisovatelka pak nestačí zapisovat. Zasedání bude 

nahráváno. 

Dále konstatovala, že toto veřejné zasedání je v souladu s Jednacím řádem Zastupitelstva obce Oborná 

vydaném podle $ 96 zákona o obcích č. 128/2000 Sb, který nabyl účinnosti 1. 1. 2014. 

Starostka se zeptala, zda má někdo návrh na doplnění programu. 

Diskuze: 

p.Polák navrhl doplnění programu o bod schválení Směrnice na příspěvky 
na aktivitu dětí, kterou jsme loni schvalovali, udělal jsem tam nějaké 
úpravy 

Zastupitelstvo obce Oborná neschvaluje doplnění programu jednání zastupitelstva obce o bod Směrnice 

na finanční příspěvek na aktivity dětí a studentů na r. 2025. 

Pro: 2 / Proti: 6 (Chudoba, Fischerová, Hoffmannová, Kuspiš, Pospíšil, Unverdorbenová) / Zdrželo se: 0 

Návrh usnesení nebyl přijat. 

Kontrola usnesení - nebylo žádné ukládající usnesení. 
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Program: 

. Kontrola usnesení 
„ Volba návrhové komise 
. Pronájem pozemku parc. č. 1301/9 

, Pronájem pozemku par. č. 1357 

. Pronájem pozemku par. č. 267/1 

. Pronájem přístřešku u Holírny 

. Stanovení místa pro svatební obřady konající se v Obci Oborná 

. Příspěvek dětem MŠ na příměstský tábor 

. Výsledek výběrového řízení "Doplnění veřejného osvětlení FV svítidly" 

s 10. Změna rozpočtu na r. 2025 - rozpočtové opatření č.1 a 2 

« 11. Různé 

e 12. Závěr 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Oborná schvaluje program zasedání ZO Oborná 

Pro: 6 / Proti: 2 (Polák, Šulkovský) / Zdrželo se: 0 

Usnesení č. 1/16Z/2025 bylo schváleno. 

2. Volba návrhové komise 

blok -1 

Starostka navrhla do návrhové komise Jitku Hoffmannovou a Alenu Unverdorbenovou, Zeptala se, 

zda má někdo jiný návrh. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Oborná schvaluje návrhovou komisi ve složení: Jitka Hoffmanová a 

Alena Unverdorbenová. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 

Usnesení č. 2/16Z/2025 bylo schváleno. 

Starostka jmenovala zapisovatele: pracovník OÚ paní Simona Steigerová, určila ověřovatele zápisu: Zdeněk 

Kuspiš, Jitka Hoffmannová 

ávr ní: 
Zastupitelstvo obce Oborná bere na vědomí ověřovatele zápisu: Zdeněk Kuspiš, Jitka Hoffmannová 

Výsledek hlasování: 

O návrhu usnesení nebylo hlasováno. 

3. Pronájem pozemku parc. č. 1301/9 

Záměr na pronájem části pozemku parc. č. 1301/9 o výměře 85 m“ si podal ***, který má tuto část pozemku 

v pronájmu a končí mu smlouva. Po schválení bude záměr na pronájem části pozemku vyvěšen na úřední desce 

po dobu 15 dnů. 
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Zastupitelstvo obce Oborná schvaluje záměr na pronájem části pozemku parc. č. 1301/9 o výměře 85 m. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 

Usnesení č. 3/16Z/2025 bylo schváleno. 

3. pronájem pozemku pc. 1301 9, 3, pronájem pozemku pc. 1301 9-priloha 

4. Pronájem pozemku par. č. 1357 

Záměr na pronájem části pozemku parc. č. 1357 cca 320 m“ si podal ***, který má tuto část pozemku 

v pronájmu a končí mu smlouva. Po schválení bude záměr na pronájem části pozemku vyvěšen na úřední desce 

po dobu 15 dnů. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Oborná schvaluje záměr na pronájem části pozemku parc. č. 1357 o výměře 320 m. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 

Usnesení č. 4/16Z/2025 bylo schváleno. 

Přílohy: 

4. pronájem pozemku pe. 1357, 4. pronájem pozemku pe. 1357-priloha 

5. Pronájem pozemku par. č. 267/1 

Záměr na pronájem části pozemku parc. č.. 267/1 o výměře 2.900 m“ si podal p. ***, který užívá část tohoto 

pozemku, v letošním roce končí nájemní smlouva. Po schválení bude záměr na pronájem části pozemku 
vyvěšen na úřední desce po dobu 15 dnů. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Oborná schvaluje záměr na pronájem části pozemku parc. č. 267/1 o výměře 

2900 m. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 

Usnesení č. 3/16Z/2025 bylo schváleno. 

Přílohy: 

5. pronájem pozemku pc. 267 1, 5. pronájem pozemku pe. 267 1-priloha 

6. Pronájem přístřešku u Holírny 

Starostka informovala, že někteří z našich občanů by měli zájem, abychom pronajímali přístřešek 
u Holírny. Starostka navrhla přístřešek pronajímat, ale za určitých podmínek. Podmínka: jen pro občany 
z obce Oborná. V pronájmu bude zahrnuto: teplo, TOI TOI, elektrická energie, voda a pronájem Holírny, 
vč. vybavení. Pronájem bude ošetřen provozním řádem. Na pracovní schůzce se zastupitelé dohodli na 
pronájem ve výši 1 000,-- Kč/den, je to služba pro občany. Zapůjčení přístřešku, vč. Holírny bude ošetřeno 
také předávacím protokolem. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Oborná schvaluje pronájem přístřešku Holírny, vč. objektu Holírny občanům obce 

Oborná - pronájem ve výši 1.000,-- Kč/den. 
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Výsledek hlasování: 

Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 

Usnesení č. 6/16Z/2025 bylo schváleno. 

7. Stanovení místa pro svatební obřady konající se v Obci Oborná 

Od 1.1.2024 je změna v oddávání na území obce. Jestliže chceme oddávat na území obce, jsme povinni 

stanovit místo pro svatební obřady, může být více míst, starostka navrhla tato místa: na Skalce, u Holírny a 

v zasedací místnosti OÚ. Poplatky za svatby: občané s trvalým pobytem na území obce 3.000,-- Kč, ostatní 

4.000,--Kč. Před započetím samotných příprav je nutné domluvit termín a místo konání obřadu na matrice 
Městského úřadu Bruntál. Jestliže někdo bude chtít jiné místo pro svatební obřad na území obce Oborná, než 

schválené místa, zaplatí správní poplatek 6.000,-- Kč. 

Diskuze: 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Oborná schvaluje místa pro konání svatebních obřadů v obci Oborná: areál Skalka 

na pozemku parc. č. 440/4 a 439/3, areál u Holírny na pozemku parc. č. 347/1, zasedací místnost Obecního 

úřadu, a to každou sobotu. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 

Usnesení č. 7/16Z/2025 bylo schváleno. 

8. Příspěvek dětem MŠ na příměstský tábor 

Jedná se o děti z naší MÉ, jejichž někteří pracující rodiče nás oslovili už i minulý rok s prosbou, že po dobu 

letních prázdnin nemají kam své děti umístit a zda by jim obec nějakým způsobem nepomohla. SVČ Bruntál 

pořádá příměstské tábory, některé se zúčastnili už v minulém roce, cena za 1 týden umístění dětí předškolního 

věku je cca 2.500,-- Kč. Někteří zastupitelé se dohodli, že bychom podpořili pracující rodiče finančním 

příspěvkem. 

Navrhli jsme příspěvek výši 1.000,-- Kč dětem MŠ, jejichž pracující rodiče mají alespoň jeden z nich v obci 

trvalé bydliště, a to i přesto, že není v kompetenci zřizovatele zajistit provoz MŠ v období letních prázdnin, má 

to v kompetenci statutární zástupce MŠ, tj. ředitelka. Po konzultaci se SVČ Bruntál jiné obce řeší stejným 

způsobem, tj. hradí příspěvek jen dětem z obce např. Světlá Hora. 

Máme sice schválenou Směrnici č. 1/2024 - Finanční příspěvek na aktivity dětí a studentů obce na rok 2025, 
ale zastupitelé se dohodli, že tento příspěvek na děti MŠ budeme financovat z rozpočtu obce 

nad rámec směrnice. Na základě vystavené faktury zaplatí obec přímo SVČ Bruntál. V případě 

nepřítomnosti dítěte na příměstském táboře, bude příspěvek krácen podle počtu dnů. 

Diskuze: 
Bc. Polák: vyhláška na rok 2025 schválena není, byla schválena jen na rok 2024, proto 

jsem chtěl, aby byla schválena znovu 
starostka: Směrnici na letošní rok jsme schvalovali v prosinci r, 2024 
p.Unverdorbenová: dle informací na webových stránkách SVČ Bruntál, cena za týden 

příměstského tábora je 2.300,-- Kč, nabízejí pro děti od 3 do 6-ti let dětí, je 
třeba s poskytováním příspěvku někdy začít, termín tábora je přesně dán - 
od 21.7. do 5.8.2025 

starostka: minulý rok využilo příměstského tábora asi 5 dětí naší MŠ, hradili si sami a 
byli s táborem spokojeni. Pro letošní rok mám napsáno 7 dětí, rodiče sami 
ještě neví, jestli tuto pomoc využijí. 

Bc. Polák : když si rodiče vyberou někoho jiného? 
starostka: my budeme mít dohodu se SVČ Bruntál 
Bc. Polák : proč už nemáme písemně nějakou smlouvu? 
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starostka: SVČ čeká, jestli příspěvek schválíme, jak se domluvíme 
Bc. Polák : myslím si, že bychom měli schvalovat hotovou věc, ne jak se domluvíme 

p. Pospišil: my jsme se domluvili, že ten příspěvek schválíme a pak bude 
sepsána smlouva, bavili jsme se o tom na pracovním jednání, to jsi tady byl, 

bylo řečeno, že se SVČ byla vedena diskuse, nabídli nám způsob 
financování, vyúčtování, v případě nepřítomnosti dítěte odečet 
z příspěvku, atd. 

Bc. Polák : to je v pořádku, jen říkám, že mohla být už předložena smlouva. 
p. Pospíšil: nevěděli, jakým způsobem my to schválíme, jakou částku a způsob 

financování. Budeme se SVČ jednat za podmínek, které jsme si schválili. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Oborná schvaluje finanční příspěvek ve výši max. 1.000,-- Kč /týden/dítě na pobyt 

na příměstském táboře pořádaného SVČ Bruntál v období letních prázdnin r. 2025, pro děti z MŠ Oborná, 
jejichž alespoň jeden z pracujících rodičů má trvalý pobyt v obci Oborná. V případě nepřítomnosti dítěte 

na příměstském táboře, bude příspěvek krácen podle počtu dnů. Vyúčtování příspěvku předloží SVČ 

Bruntál po skončení pobytu dětí, obcí bude uhrazeno na základě vystavené faktury přímo SVČ Bruntál, 

Výsledek hlasování: 

Pro: 7 / Proti: 1 (Polák) / Zdrželo se: 0 

Usnesení č. 8/16Z/2025 bylo schváleno. 

9. Výsledek výběrového řízení "Doplnění veřejného osvětlení FV svítidly" 

Na letošní rok jsme v rozpočtu vyčlenili finanční prostředky na doplnění veřejného osvětlení, 
tzv. hluchých míst, kde jsme buď nedostali souhlas vlastníka pozemku a nebo je tam jiný problém 

např. umístěno pod vysokým napětím. Projektant - odborník na fotovoltaické VO se mnou osobně prošel místa, 

kde jsme chtěli umístit fotovoltaické veřejné osvětlení, nakonec jsme se domluvili na umístění jen 
tří fotovoltaických svítidel, 2 sloupy za Rychtou, 1 sloup na MK na parc. č. 1384, ostatní jsme vyřešili vedením 

vzdušnou cestou - budova OÚ a MK na autodílnu Tisoň. Zastávky nejsou potřeba osvětlit, jsou osvětlené 

v normě, s místostarostou jsme vše prověřovali. 

Výběrové řízení: proběhl průzkumem po internetu, dle Směrnice k zadávání veřejných zakázek malého 

rozsahu č. 1/2022, čl. 8 kategorie I. - přímý nákup. 

Z nabídky firem, které nám chodí mailem - vybrali jsme 5 firem a dostali 4 cenové nabídky: firma Bártek 

rozhlasy (nesplnila zadání výběrového řízení podle požadované technické části), firma JD Rozhlasy - cenová 
nabídka za 203 696,61 Kč bez DPH, Enis Solutions - cenová nabídka za 154.295,00 Kč bez DPH, Alternative 

Energy Systems - cenová nabídka za 165.155,00 Kč bez DPH. 

Diskuze: 

p. Polák zeptal se, kolik KW budou mít svítidla 
starostka je to v projektu (doplnění informací - 3 ks fotovoltaických svítidel 20W, 

120Ah vč. stožáru výšky 6m, vč. bateriového systému) 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Oborná schvaluje výsledek výběrového řízení na akci „Doplnění veřejného osvětlení 

FV svítidly" a uzavření smlouvy o dílo s firmou Enis Solutions,s.r.o., Česká 3195/47, 700 30, Ostrava - 

Zábřeh za celkovou cenu 154.295,00 Kč bez DPH. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 3 (Polák, Pospíšil, Šulkovský) 

Usnesení č. 9/16Z/2025 bylo schváleno. 

F 9. doplnění VO FV svítidly-rozpočet, 9. dopinění VO FV svítidly-předložení CN, 9. doplnění VO FV 
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10. Změna rozpočtu na r. 2025 - rozpočtové opatření č.1 a2 

Změna rozpočtu na r. 2025 - rozpočtové opatření č.1: 

PŘÍJMY: 

« 53631 - vratka přeplatku el.energie veřejné osvětlení 
s $6171 - vratka přeplatku el.energie obecní úřad 

VÝDAJE: 

« $ 3399 - pořízení vytápění pro kulturní akce 
e 5 3745 - oprava automobilu MB 

« 8 6402 - úprava rozpočtu - vratka dotace na volby do zastupitelstev kraje 

Zastupitelstvo obce Oborná bere na vědomí informaci starostky obce o rozpočtovém opatření č. 1 

rozpočtu obce na rok 2025 v souladu s $ 102 odst.2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní 

zřízení), ve znění pozdějších předpisů dle předloženého návrhu. 

Výsledek hlasování: 

O návrhu usnesení nebylo hlasováno. 

10, Rozpocet obce na rok 2025 -ROc.1-.ZU-web 

Změna rozpočtu na r. 2025 - rozpočtové opatření č. 2: 

PŘÍJMY: 

« 50000 - průtoková dotace pro MŠ - Operační program Jan Amos Komenský II- asistent pedagoga 

VÝDAJE: 

e 5 3111 - průtoková dotace pro MŠ - Operační program Jan Amos Komenský II - asistent pedagoga - 

přeposlání MS 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Oborná bere na vědomí informaci starostky obce o rozpočtovém opatření 

č. 2 rozpočtu obce na rok 2025 v souladu s $ 102 odst.2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní 

zřízení), ve znění pozdějších předpisů dle předloženého návrhu. 

Výsledek hlasování: 

O návrhu usnesení nebylo hlasováno. 

náma Přílohy 

Rozpocet obce na rok 2025- RO c. 2- ZU -web 

11. Různé 

lok li-1 

Dotaz občana ***: jsou nějaké výsledky, co obec získala ohledně odpadů, dáváme pásky, někteří 

zapomínáme, nevyveze se nám, platíme za služby, které pak nejsou prováděny. Zajímalo by mně, 

jestli obec na něčem ušetřila, za mě je to nerentabilní. 

Diskuze: 

starostka: výsledky hospodaření s odpady budou zveřejněny na webových stránkách 
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p. Pospišil: 

občan ***: 

p. Kuspiš: 

občan ***; 

občan ***: 

starostka: 

občan ***: 

starostka: 

občan ***; 

starostka: 

občan ***: 

starostka: 

p. Pospišil: 

obce a ve zpravodaji, požádala zastupitele Libora Pospíšila o komentář 

k této problematice 

podrobně informoval o systému MESOH, který jsme zavedli v loňském 

roce, o úspoře ve svozu KO, ukázal názorně v grafech, r. 2024 byl zkušební, 
zavedením systému jsme dokázali snížit produkci směsného (komunálního) 
odpadu o 19,671 t a zároveň vyseparovat o 3,3 t více odpadu tříděného. 

Úspora pro obec činí 219 636 Kč oproti roku 2023. Celkově nás veškeré 
komodity odpadů v obci po odečtu vratky od firmy EKO-KOM (-109 528,-- 

Kč) stály 416 746 Kč. Odečtem příjmu z poplatků od občanů se 
dostaneme ke konečné částce 285 Kč. To je částka, kterou obec doplácí 
na každého obyvatele za sběr a svoz odpadů v obci Oborná. Na každého 

občana v naší obci připadá 197,6 kg odpadu. Veškerá data a grafy budou 
k dispozici na webových stránkách naší obce. 
pokud pásku zapomenu dát, už je to problém obce 

Obec to připomíná, posílá e-maily, které nádoby se vyvážejí, je to 
i v kalendáři 
úřad pokaždé posílá den předem upozornění, že vyvážejí se odpady 
výměna kovových popelnic za plastové, na základě jakého zákona 
se nádoby mění a čím to má obec ošetřeno? 
nádoby nemění obec, mění je TS Bruntál, obec má nádoby pouze 
v pronájmu, mění se to ve všech obcích postupně, dáme to znovu 
do zpravodaje, že budou měnit nádoby za plastové 

já jako občan obce s tím nesouhlasím, topím tuhým palivem a plastová 
popelnice není uzpůsobená na horký popel 
ani do kovové popelnice se nesmí dávat žhavý popel a TS takovou popelnici 

nevyvezou, aby nedošlo k požáru vozidla, znovu zopakovala, že kovové 
nádoby jsou majetkem TS Bruntál, obec vlastní pouze nádoby na plast a 
papír 
o kolik zvedly TS Bruntál ceny za vývoz na r. 2025? 
ceny pro letošní rok se nezvedaly 

zeptal se, zda obec uvažuje o zvýhodnění občanů, kteří třídí a 
vyvážejí málo odpadu? Občané by měli být motivováni, aby 

vyprodukovali co nejméně odpadu. 
budeme se snažit tyto občany více zvýhodňovat, od r. 2026 se chceme 

přidat do systému "Naše odpadky" , kde podle množství vytříděného 
odpadu dostanou občané tzv. ekobody, které znamenají slevu na místním 
poplatku za svoz KO. 

Aplikace Naše odpadky - každý bude mít přehled, kolik vyprodukoval a 

vytřídil odpadu a na jakou slevu má nárok, zohledňuje to i ty, 
kteří mají minimum odpadu. Je třeba se na tento systém připravit, chceme 
pozvat zástupce firmy, který nám tento systém vysvětlí, je třeba vydat 
vyhlášku, tak aby to bylo vydáno pro potřeby naší obce, je těch možností 
více budeme se snažit vybraný motivační bonus od r. 2026 zavést. 

Dotaz občana***: v prosinci tady proběhla kampaň směrem ke školce, měla proběhnout schůzka 

s rodiči, jaký je závěr? 

Diskuze: 

starostka: 

občan ***: 

občan *** 

p. Kuspiš: 

je to interní záležitost školky, paní ředitelka tady není, schůzka s rodiči 
proběhla, schůzky s rodiči se zúčastnil metodik z MŠMT Mgr. Němec, který 
uvedl, jak postupovat, vyjasnil kompetence obou stran, 

uvedla příklady, jak funguje vztah zřizovatel a statutární zástupce v praxi 
možností je nechat budovu OÚ mateřské škole, postavit nový obecní úřad, 
s větší zasedací místností, který by sloužil jako kulturní dům, vždy jsem byl 
proti Skalce a těmto stavbám, už mohla být zpracována projektová 
dokumentace na kulturní dům. 
proč to nešlo za tebe, kdy jsi byl starosta? 
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občan ***; 

občan ***: 

p. Pospíšil: 

kdyby se neudělala Skalka a přístřešek u Holírny, čekalo by se 10 let, než 

by se vybudoval kulturní dům a 10 let by se tady nic nedělo. 
dětí bude ubývat, nové domky se tady už stavět nebudou, děti odrostou a 
bude problém naplnit školku a budova by zůstala prázdná, kdyby v ní byla 
jen MŠ, navíc to neřeší vztah mezi zřizovatelem a statutárním zástupcem 
MŠ. 
vztah zřizovatel x statutární zástupce MŠ se narovnává, nastavily se 
určité mantinely a pravidla v souladu se zákony 

12. Závěr 

Návy] ži 

Zastupitelstvo obce Oborná schvaluje usnesení ZO ze dne 5. 3. 2025. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0 

Usnesení č. 10/16Z/2025 bylo schváleno. 

Ověřovatelé: Zdeněk Kuspiš 

Jitka Hoffmanová 

Starostka: © Anna Fischerová 70 z kov ONVO 

, v zastoupení Miroslav Chudoba (místostarosta) 
Datum vyhotovení: 10. 3. 2025 
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